

Capacity of Parties

An otherwise valid contract may be defeated by the lack of contractual capacity of one of the contracting parties. The law presumes that each party to the contract has the legal capacity to enter into it. The legal entity and contracts through it employees, each of whose authority or capacity to bind limited in some fashion. The legal capacity of the sense of its powers under a contract arise by reason of statutory law.

قدرة الأطراف

يجوز إبطال عقد ساري المفعول بسبب نقص القدرة التعاقدية لأحد الأطراف المتعاقدة. قانوني وتتعاقد من يفترض القانون أن لكل طرف في العقد الأهلية القانونية للدخول فيه محدودة بطريقة ما. بمعنى خلال موظفيها ، وقد تكون سلطتها أو قدرتها على إلزام صلاحياتها بموجب العقد.

Legality of Purpose

The object of the contract must be “legal”. Business transactions must neither offend the public good nor violate the law. If they do, the contract will deemed to be “void”, which means that in law it was never formed

شرعية الغرض

يجب أن يكون موضوع العقد "قانونياً". يجب ألا تسيء المعاملات التجارية إلى الصالح العام ولا تنتهك القانون. إذا فعلوا ذلك ، فسيعتبر العقد "باطلاً" ، مما يعني أنه لم يتم إبرام العقد مطلقاً بموجب القانون

Laws of Tenders

The Law of Tenders in Canada stipulates that invitation of tenders, the submission of tenders and the receipt of bids creates a binding contract

“A” between the tender originator and every bidder so long as the bid is not withdrawn prior to tender closing. The contract ultimately entered into between the tender originator and the successful bidder is referred

قوانين المناقصات

ينص قانون المناقصات في كندا على أن الدعوة لتقديم العطاءات وتقديم العطاءات واستلام العطاءات تخلق عقداً ملزماً "أ" بين منشئ العطاء وكل مقدم عطاء طالما لم يتم سحب العطاء قبل إغلاق العطاء. يتم إحالة العقد المبرم في النهاية بين منشئ العطاء ومقدم العطاء الفائز

What is the difference between a tender and a contract?

The term tender means a formal invitation to trade under the terms of offer and the documents associated with that offer. A contract is, generally speaking, a legally binding agreement between parties, where there has been offer, acceptance and consideration.

ما هو الفرق بين المناقصة والعقد؟

مصطلح المناقصة يعني دعوة رسمية للتجارة بموجب شروط العرض والمستندات المرتبطة بهذا العرض. العقد ، بشكل عام ، هو اتفاق ملزم قانوناً بين الأطراف ، حيث يوجد عرض وقبول وفكر.